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PROTOKÓŁ NR X/19 

Sesji Rady Gminy Gródek z dnia 19 września 2019 r. 

 

 Obradom Sesji, które rozpoczęły się o godzinie 1000 w Sali Gminnego Centrum Kultury 

w Gródku, przewodniczył Wieczysław Gościk – Przewodniczący Rady Gminy Gródek. 

Protokołowała Katarzyna Anchimowicz – podinspektor w Referacie Organizacyjnym 

w Urzędzie Gminy Gródek. 

 Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności stwierdził, że na stan 14 radnych, 

w obradach uczestniczy 13 radnych, co zapewnia regulaminowe quorum do podejmowania 

prawomocnych uchwał. 

Radni obecni na obradach X Sesji Rady Gminy podczas stwierdzania quorum: 

1. Radny Marek Antonowicz, 

2. Radny Michał Cimochowicz, 

3. Radny Wieczysław Gościk, 

4. Radny Jerzy Gryc, 

5. Radna Iwona Kalinowska,   

6. Radna Grażyna Kubiak, 

7. Radny Mirosław Nos, 

8. Radna Dorota Popławska, 

9. Radna Małgorzata Popławska, 

10. Radna Anna Petelska, 

11. Radna Monika Ratyńska, 

12. Radna Katarzyna Rogacz, 

13. Radny Andrzej Wysocki 

 (Nieobecny Radny: Grzegorz Borkowski) 

(Listy obecności radnych, sołtysów oraz zaproszonych gości stanowią kolejno załącznik Nr 2, 3 i 4 do niniejszego 

protokołu) 

 

 Przewodniczący Rady poinformował, iż na stole protokolanta wyłożony jest protokół 

obrad IX Sesji Rady Gminy. W trakcie dzisiejszej Sesji Radni mogą wnosić poprawki 

lub uzupełnienia do protokołu, po czym zostanie on przyjęty i podpisany. 
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Ad. 2  

 Następnie, Przewodniczący Rady poinformował, iż porządek obrad został przesłany 

Radnym wraz z materiałami na dzisiejsze obrady. 

 Porządek obrad: 

 
1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 

4. Opinia Zespołu Opiniującego kandydatów na ławników w sprawie zgłoszonych kandydatów 

na ławników na kadencję 2020 – 2023. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Skrutacyjnej do przeprowadzenia głosowania 

w wyborach ławników na kadencję 2020 – 2023. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu głosowania w wyborach ławników na kadencję 

2020 – 2023 dla Sądu Okręgowego w Białymstoku. 

7. Przeprowadzenie głosowania tajnego oraz ustalenie wyników wyborów ławników dla Sądu 

Okręgowego w Białymstoku. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławników na kadencję 2020 – 2023 dla Sądu Okręgowego 

w Białymstoku. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu głosowania w wyborach ławników 

na kadencję 2020 - 2023 dla Sądu Rejonowego w Białymstoku. 

10. Przeprowadzenie głosowania tajnego oraz ustalenie wyników wyborów ławników dla Sądu 

Rejonowego w Białymstoku. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławnika na kadencję 2020 – 2023 dla Sądu Rejonowego 

w Białymstoku. 

12. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli 

zatrudnionych w placówkach prowadzonych przez Gminę Gródek. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie pozbawienia statusu pomnika przyrody. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do realizacji projektu współfinansowanego ze środków 

pochodzących z budżetu Unii Europejskiej w ramach Programu współpracy INTERREG V-A Litwa 

– Polska. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do realizacji projektu pn. „Przebudowa ulic: Wąskiej, 

Spółdzielczej i Ogrodowej w Gródku” współfinansowanego ze środków pochodzących z budżetu 

Państwa w ramach Funduszu Dróg Samorządowych. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do realizacji projektu pn. „Przebudowa ulicy Kolejowej 

w Waliłach-Stacji” współfinansowanego ze środków pochodzących z budżetu Państwa w ramach 

Funduszu Dróg Samorządowych. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Gródek na lata 2019 – 2022 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań 

na lata 2019 – 2036. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Gródek na 2019 r. 

20. Sprawozdanie z wykonania budżetu za I półrocze 2019 r.                                                                                                                                                                                                                                                                    

21. Sprawozdanie Komunalnego Zakładu Budżetowego z wykonania budżetu za I półrocze 2019 r. 
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22. Informacja o stanie opieki zdrowotnej na terenie Gminy. 

23. Informacja o ochronie przeciwpożarowej na terenie gminy Gródek w 2019 r. 

24. Zapytania i wnioski radnych. 

25. Wolne wnioski i informacje. 

26. Przyjęcie protokołu obrad IX Sesji Rady Gminy Gródek. 

27. Zamknięcie obrad. 

 

   (Projekt porządku obrad stanowi Załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu) 

 

 Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne ustalony porządek obrad X Sesji 

Rady Gminy. 

Głosowało 13 radnych: 

za – 13, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0 

 W oparciu o wyniki przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, 

iż porządek obrad X Sesji Rady Gminy został przyjęty oraz że punkty 1 i 2  porządku obrad 

zostały zrealizowane. 

 

Ad. 3 

 Wójt Gminy Wiesław Kulesza przedstawił informację o pracy Wójta w okresie 

międzysesyjnym. 

 Radny Jerzy Gryc w nawiązaniu do przedstawionej informacji zapytał dlaczego 

w projekcie na doposażenie świetlic wiejskich nie została ujęta świetlica w Podozieranach ? 

 Wójt Gminy odpowiedział, że wybór świetlic odbywał się na podstawie wniosków 

sołtysów, zgłoszonych podczas spotkań w sołectwach. Sołtys Podozieran nie brał udziału 

w spotkaniu. Projekty o podobnym temacie ogłaszane są corocznie. 

 Radna Małgorzata Popławska zwróciła uwagę, aby podczas realizacji przebudowy 

ronda przy ulicy Polnej, uwzględnić 2 podjazdy na ulicy Białostockiej. Zapytała także, kiedy 

rozstrzygnie się kwestia dofinansowania z LGD projektu dotyczącego Góry Zamkowej? 

 Wójt Gminy poinformował, że wspomniane podjazdy zostały ujęte w projekcie 

technicznym. Odnośnie Góry Zamkowej odpowiedział, że to władza wdrażająca rozpatruje 

wniosek i na dzień dzisiejszy nie mamy pewności, że otrzymamy dofinansowanie. 
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 Przewodniczący Rady, wobec braku dalszych pytań i uwag, stwierdził, 

 że punkt 3 porządku obrad został zrealizowany. 

(Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym stanowi załącznik Nr 5 do niniejszego protokołu) 

 

Ad. 4 

 Radna Katarzyna Rogacz przedstawiła Opinię Zespołu Opiniującego kandydatów 

na ławników z dnia 13 września 2019 r. w sprawie kandydatów na ławników zgłoszonych 

w wyborach ławników na kadencję 2020 – 2023.  

(Opinię Zespołu Opiniującego kandydatów na ławników z dnia 13 września 2019 r. stanowi załącznik Nr 6 

do niniejszego protokołu) 

 

Ad. 5. 

 Radni zgłosili Małgorzatę Popławska, Katarzynę Rogacz oraz Mirosława Nosa 

do składu Komisji Skrutacyjnej. 

 Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne uchwałę w sprawie powołania 

Komisji Skrutacyjnej do przeprowadzenia głosowania w wyborach ławników na kadencję 

2020 – 2023. 

Głosowało 13 radnych: 

 za – 13, 

 przeciw – 0, 

 wstrzymujących się – 0 

  

 W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady, stwierdził, że uchwała 

w sprawie powołania Komisji Skrutacyjnej do przeprowadzenia głosowania w wyborach 

ławników na kadencję 2020 – 2023 została podjęta jednogłośnie. 

(Uchwała Nr X/82/19 Rady Gminy Gródek  w sprawie powołania Komisji Skrutacyjnej do przeprowadzenia głosowania 

w wyborach ławników na kadencję 2020 – 2023 stanowi  Załącznik Nr 7 do niniejszego protokołu)  

 

Ad. 6 

 Przewodniczący Rady, podał że projekt uchwały w sprawie ustalenia regulaminu 

głosowania w wyborach ławników na kadencję 2020 – 2023 dla Sądu Okręgowego 
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w Białymstoku, Radni otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejsze posiedzenie. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne przedmiotową uchwałę.  

Głosowało 13 radnych: 

za – 13, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0  

 W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 

w sprawie ustalenia regulaminu głosowania w wyborach ławników na kadencję 2020 – 2023 

dla Sądu Okręgowego w Białymstoku, została podjęta jednogłośnie. 

(Uchwała Nr X/83/19 Rady Gminy Gródek  w sprawie ustalenia regulaminu głosowania w wyborach ławników 

 na kadencję 2020 – 2023 dla Sądu Okręgowego w Białymstoku stanowi  załącznik Nr 8 do niniejszego protokołu)  

 

 Przewodniczący Rady ogłosił przerwę w celu przygotowania kart do głosowania. 

Ad. 7 

 Kandydatka na ławnika do Sądu Okręgowego w Białymstoku Pani Helena Lachowicz 

przedstawiła swoją kandydaturę. 

 Przewodniczący Rady ogłosił przystąpienie do głosowania tajnego. 

 Przewodniczący Rady ogłosił przerwę w celu zliczenia głosów. 

 Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Mirosław Nos odczytał protokół z ustalenia 

wyników głosowania w wyborach ławników na kadencję 2020-2023 dla Sądu Okręgowego 

w Białymstoku. 

 Komisja Skrutacyjna stwierdziła, że kandydatka Pani Anna Kuźmicz została wybrana 

na ławnika na kadencję 2020-2023 dla Sądu Okręgowego w Białymstoku.  

 Komisja Skrutacyjna stwierdziła, że kandydatka Pani Helena Lachowicz została 

wybrana na ławnika na kadencję 2020-2023 dla Sądu Okręgowego w Białymstoku. 

(Protokół z ustalenia wyników głosowania w wyborach ławników na kadencje 2020 – 2023 dla Sądu Okręgowego 

w Białymstoku sporządzony na X Sesji Rady Gminy Gródek w dniu 19 września 2019 r. oraz koperta z kartami  

do głosowania stanowią kolejno Załącznik Nr 9 i 10 do niniejszego protokołu) 
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Ad. 8 

 Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie wyboru ławników 

na kadencję 2020 – 2023 dla Sądu Okręgowego w Białymstoku, a następnie poddał go pod 

głosowanie jawne. 

Głosowało 13 radnych: 

za – 13, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0  

 W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 

w sprawie wyboru ławników na kadencję 2020 – 2023 dla Sądu Okręgowego w Białymstoku 

została podjęta jednogłośnie. 

(Uchwała Nr X/84/19 Rady Gminy Gródek w sprawie wyboru ławników na kadencję 2020 – 2023 dla Sądu 

Okręgowego w Białymstoku stanowi załącznik Nr 11  do niniejszego protokołu) 

 

Ad. 9 

 Przewodniczący Rady, podał że projekt uchwały w sprawie ustalenia regulaminu 

głosowania w wyborach ławników na kadencję 2020 – 2023 dla Sądu Rejonowego 

w Białymstoku, Radni otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejsze posiedzenie. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne przedmiotową uchwałę.  

Głosowało 13 radnych: 

za – 13, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0  

 W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 

w sprawie ustalenia regulaminu głosowania w wyborach ławników na kadencję 2020 – 2023 

dla Sądu Rejonowego w Białymstoku, została podjęta jednogłośnie. 

(Uchwała Nr X/85/19 Rady Gminy Gródek  w sprawie ustalenia regulaminu głosowania w wyborach ławników na 

kadencję 2020 – 2023 dla Sądu Rejonowego w Białymstoku stanowi  załącznik Nr 12 do niniejszego protokołu)  

 

Ad. 10  

 Kandydatka na ławnika do Sądu Rejonowego w Białymstoku Pani Edyta Marcińczyk 

przedstawiła swoją kandydaturę. 
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 Kandydat na ławnika do Sądu Rejonowego w Białymstoku Pan Paweł Koronkiewicz 

przedstawił swoją kandydaturę. 

 Przewodniczący Rady ogłosił przystąpienie do głosowania tajnego. 

 Przewodniczący Rady ogłosił przerwę w celu zliczenia głosów. 

 Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Mirosław Nos odczytał protokół z ustalenia 

wyników głosowania w wyborach ławników na kadencję 2020-2023 dla Sądu Rejonowego 

w Białymstoku. 

 Komisja Skrutacyjna stwierdziła, że kandydatka Pani Edyta Marcińczyk została 

wybrana na ławnika na kadencję 2020-2023 dla Sądu Rejonowego w Białymstoku.  

(Protokół z ustalenia wyników głosowania w wyborach ławników na kadencje 2020 – 2023 dla Sądu Rejonowego 

w Białymstoku sporządzony na X Sesji Rady Gminy Gródek w dniu 19 września 2019 r. oraz koperta z kartami  

do głosowania stanowią kolejno załącznik Nr 13 i 14 do niniejszego protokołu) 

 

Ad. 11 

 Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie wyboru ławników 

na kadencję 2020 – 2023 dla Sądu Rejonowego w Białymstoku, a następnie poddał go pod 

głosowanie jawne. 

Głosowało 13 radnych: 

za – 13, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0  

 W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 

w sprawie wyboru ławników na kadencję 2020 – 2023 dla Sądu Rejonowego w Białymstoku 

została podjęta jednogłośnie. 

(Uchwała Nr X/86/19 Rady Gminy Gródek w sprawie wyboru ławników na kadencję 2020 – 2023 dla Sądu 

Rejonowego w Białymstoku stanowi załącznik Nr 15 do niniejszego protokołu) 

 

 Przewodniczący Rady ogłosił przerwę. 

 W trakcie przerwy Radni spotkali się z Dyrektorem Zakładu Energetycznego Białystok 

Teren Panem Adamem Pruszyńskim. Spotkanie było okazją do uzyskania przez radnych 

odpowiedzi na pytania związane z energetyką na terenie gminy Gródek. 
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 Radny Jerzy Gryc zapytał czy nowoustawiona rozdzielnia przy ulicy Rzemieślniczej 

w Gródku nie jest usytuowana zbyt blisko jezdni? Poprosił także o odpowiedź na pismo, które 

zostało przez niego wysłane 5 grudnia 2018 r. dotychczas bez odzewu. 

 Pan Adam Pruszyński odpowiedział że w pasie drogowym ustawiona została stacja 

transformatorowa z zachowaniem wszelkich norm i odległości wymaganych przepisami. 

Ponadto zobowiązał się do udzielenia odpowiedzi na pismo radnego po zapoznaniu się 

ze sprawą. 

 Radna Monika Ratyńska zapytała o inwestycję związaną z przebudowa linii 

energetycznej, planowaną w miejscowości Załuki, z uwagi na częsty brak prądu. 

 Pan Adam Pruszyński odpowiedział że w miejscowości Załuki planowana jest 

modernizacja linii niskiego napięcia, dzięki której problem przerw w dostawie prądu 

powinien zostać rozwiązany. 

 Radny Mirosław Nos zapytał o zastosowanie lamp ledowych. 

 Pan Adam Pruszyński odpowiedział że po pierwszych doświadczeniach gmin które 

podjęły się modernizacji oświetlenia i wymiany lamp na ledowe można powiedzieć że nie 

koniecznie rozwiązanie te sprawdza się w przypadku starych opraw światła, natomiast przy 

budowie nowych jest rozwiązaniem do rozważenia. W przypadku wymiany oświetlenia już 

istniejącego, zmodernizowanego do 10 lat temu, oszczędności nie są tak duże, żeby wydatek 

ten szybko się zwrócił. Lampy led charakteryzują się tym że pobierają mało prądu, 

ale z czasem tracą niestety swoją sprawność. Gmina Zabłudów oraz Juchnowiec Kościelny 

korzystają z oświetlenia led. 

 Wójt Gminy Wiesław Kulesza, wskazał że za oświetlenie drogowe odpowiada zarządca 

danej drogi. Zwrócił uwagę także, że należy mieć na uwadze, że wymiana żarówki w starych 

lampach to koszt nieporównywalnie mniejszy w stosunku do wymiany całej lampy led. 

 Radna Katarzyna Rogacz zapytała o inwestycję w Królowym Moście. Wskazała, 

że mieszkańcy są zaniepokojeni faktem, że oświetlenie uliczne jest własnością PGE. 

 Pan Adam Pruszyński odpowiedział, że zostało podpisane trójstronne porozumienie  

i w tej chwili właścicielem linii jest Gmina Gródek, która będzie także konserwować 

oświetlenie. 

 Radna Katarzyna Rogacz zapytała czy w najbliższym czasie są planowane inwestycje 

w miejscowości Pieszczaniki. 
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 Pan Adam Pruszyński odczytał wykaz planowanych inwestycji na terenie Gminy 

Gródek. W zestawieniu ujęto miejscowości: Królowy Most (zrealizowano), Załuki, Borki, 

Bobrowniki, Grzybowce, Przechody, Sofipol, Radunin i Gródek. 

 Radny Cimochowicz zapytał o prognozę cen energii elektrycznej w następnych latach. 

 Pan Adam Pruszyński odpowiedział że reprezentuje PGE Dystrybucję, zajmującą się 

dostarczaniem prądu. Zgodnie z dyrektywami unijnymi dystrybucja została oddzielona 

od sprzedaży. Sprzedawcę energii elektrycznej można wybrać, a na cenę energii składa się 

wiele czynników. Pan Adam Pruszyński stwierdził, że cena prawdopodobniej zostanie 

podniesiona, jednak nie jest w stanie podać szczegółów. Ponadto odniósł się do kwestii 

niemożności dodzwonienia się do Zakładu Energetycznego. Zwrócił uwagę, że zmianom uległ 

sposób reklamowania problemów związanych z dystrybucją prądu. W tej chwili 

reklamacjami zajmuje się tzw. call center – firma zewnętrzna, która wygrała przetarg na 

tę usługę. Przyznał jednocześnie, że od czasu wprowadzenia nowego systemu istnieje 

problem z połączeniami, który staramy się rozwiązać. 

Po przerwie Rada Gminy wznowiła obrady. 

 

Ad. 12 

 Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w placówkach 

prowadzonych przez Gminę Gródek., Radni otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejsze 

posiedzenie.  

 Przewodniczący Rady, podał że omawiany projekt uchwały był tematem posiedzenia 

Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych Rady Gminy, prosząc jednocześnie 

Przewodniczącą Komisji Katarzynę Rogacz o przedstawienie opinii.  

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych Rady 

Gminy Gródek Katarzyna Rogacz, wskazała że projekt przedmiotowej uchwały został 

pozytywnie zaopiniowany przez członków komisji. 

 Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne uchwałę zmieniającą uchwałę 

w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w placówkach 

prowadzonych przez Gminę Gródek. 
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Głosowało 10 radnych: 

za – 10, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0  

 W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 

zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli 

zatrudnionych w placówkach prowadzonych przez Gminę Gródek została podjęta 

jednogłośnie. 

(Uchwała Nr X/87/19 Rady Gminy Gródek zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania 

nauczycieli zatrudnionych w placówkach prowadzonych przez Gminę Gródek stanowi załącznik Nr 16 do niniejszego 

protokołu) 

 

Ad. 13 

 Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały w spawie wyrażenia zgody 

na zamianę nieruchomości, z uwzględnieniem poprawek, Radni otrzymali na dzisiejsze 

posiedzenie. 

 Kierownik Referatu Inwestycyjnego i Gospodarki Komunalnej Monika Gościk 

wskazała, że nowy projekt uchwały został przygotowany na podstawie ustaleń, dokonanych 

podczas posiedzenia Komisji Finansów, Gospodarki i Rolnictwa Rady Gminy, w którym 

uczestniczył Przedstawiciel Nadleśnictwa Żednia. Z operatów szacunkowych wyszło, 

iż Nadleśnictwo Żednia musiałoby za nieruchomości zamieniane dopłacić kwotę 

7 748,00 zł. Ustalono, że Rada Gminy zrezygnuje z dopłaty, a Nadleśnictwo poniesie 

wszystkie koszty związane ze sporządzeniem aktów notarialnych. 

 Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne uchwałę w sprawie wyrażenia 

zgody na zamianę nieruchomości. 

Głosowało 11 radnych: 

za – 11 , 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0  

 W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 

w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości została podjęta jednogłośnie. 
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(Uchwała Nr X/88/19 Rady Gminy Gródek uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości stanowi 

załącznik Nr 17 do niniejszego protokołu) 

 

Ad. 14 

 Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały w sprawie pozbawienia 

statusu pomnika przyrody, Radni otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejsze posiedzenie.  

 Przewodniczący Rady poinformował, że omawiany projekt uchwały był tematem 

posiedzenia Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Rady Gminy, prosząc jednocześnie 

Radną Annę Petelską, zastępującą Przewodniczącego Komisji Grzegorza Borkowskiego 

o przedstawienie opinii.  

Radna Anna Petalska, wskazała że projekt przedmiotowej uchwały został pozytywnie 

zaopiniowany przez członków komisji. 

 Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne uchwałę zmieniającą uchwałę 

w sprawie w sprawie pozbawienia statusu pomnika przyrody. 

Głosowało 11 radnych: 

za – 11, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0  

 W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 

w sprawie pozbawienia statusu pomnika przyrody została podjęta jednogłośnie. 

(Uchwała Nr X/89/19 Rady Gminy Gródek uchwała w sprawie pozbawienia statusu pomnika przyrody stanowi 

załącznik Nr 18 do niniejszego protokołu) 

 

Ad 15. 

 Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały w sprawie przystąpienia 

do realizacji projektu współfinansowanego ze środków pochodzących z budżetu Unii 

Europejskiej w ramach Programu współpracy INTERREG V-A Litwa – Polska, Radni 

otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejsze posiedzenie.  

 Wójt Gminy zwrócił uwagę, że Gmina Gródek przystąpi do realizacji projektu 

pn. „Ogólne dostosowanie litewsko-polskich przestrzeni publicznych do potrzeb młodzieży, 

turystyki i rekreacji” pod warunkiem uzyskania dofinansowania ze środków Unii 
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Europejskiej. Dofinansowanie wynosi 85 % środków zewnętrznych. W planach jest budowa 

m.in. bulwaru nad zalewem oraz boiska do piłki plażowej. 

 Przewodniczący Rady podał, że omawiany projekt uchwały był tematem posiedzenia 

Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Rady Gminy, prosząc jednocześnie Radną 

Annę Petelską, zastępującą Przewodniczącego Komisji Grzegorza Borkowskiego 

o przedstawienie opinii.  

Radna Anna Petalska, wskazała że projekt przedmiotowej uchwały został pozytywnie 

zaopiniowany przez członków komisji. 

 Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne uchwałę przystąpienia 

do realizacji projektu współfinansowanego ze środków pochodzących z budżetu Unii 

Europejskiej w ramach Programu współpracy INTERREG V-A Litwa – Polska. 

Głosowało 12 radnych: 

za – 12, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0  

 W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 

w sprawie przystąpienia do realizacji projektu współfinansowanego ze środków 

pochodzących z budżetu Unii Europejskiej w ramach Programu współpracy INTERREG  

V-A Litwa – Polska, została podjęta jednogłośnie. 

(Uchwała Nr X/90/19 Rady Gminy Gródek w sprawie przystąpienia do realizacji projektu współfinansowanego  

ze środków pochodzących z budżetu Unii Europejskiej w ramach Programu współpracy INTERREG V-A Litwa – 

Polska, stanowi załącznik Nr 19 do niniejszego protokołu) 

 

Ad. 16 

 Przewodniczący Rady, podał że projekt uchwały w sprawie przystąpienia do realizacji 

projektu pn. „Przebudowa ulic: Wąskiej, Spółdzielczej i Ogrodowej w Gródku” 

współfinansowanego ze środków pochodzących z budżetu Państwa w ramach Funduszu 

Dróg Samorządowych, Radni otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejsze posiedzenie.  

 Przewodniczący Rady, podał że omawiany projekt uchwały był tematem posiedzenia 

Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Rady Gminy, prosząc jednocześnie 

Radną Annę Petelską, zastępującą Przewodniczącego Komisji Grzegorza Borkowskiego 

o przedstawienie opinii.  



13 

 

Radna Anna Petalska wskazała, że projekt przedmiotowej uchwały został pozytywnie 

zaopiniowany przez członków komisji. 

 Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne uchwałę przystąpienia 

do realizacji projektu pn. „Przebudowa ulic: Wąskiej, Spółdzielczej i Ogrodowej w Gródku” 

współfinansowanego ze środków pochodzących z budżetu Państwa w ramach Funduszu 

Dróg Samorządowych. 

Głosowało 11 radnych: 

za – 11, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0  

 W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 

przystąpienia do realizacji projektu pn. „Przebudowa ulic: Wąskiej, Spółdzielczej 

i Ogrodowej w Gródku” współfinansowanego ze środków pochodzących z budżetu Państwa 

w ramach Funduszu Dróg Samorządowych, została podjęta jednogłośnie. 

(Uchwała Nr X/91/19 Rady Gminy Gródek w sprawie przystąpienia do realizacji projektu pn. „Przebudowa ulic: 

Wąskiej, Spółdzielczej i Ogrodowej w Gródku” współfinansowanego ze środków pochodzących z budżetu Państwa 

w ramach Funduszu Dróg Samorządowych, stanowi załącznik Nr 20 do niniejszego protokołu) 

 

Ad. 17 

 Przewodniczący Rady, podał że projekt uchwały w sprawie przystąpienia do realizacji 

projektu pn. „Przebudowa ulicy Kolejowej w Waliłach-Stacji” współfinansowanego 

ze środków pochodzących z budżetu Państwa w ramach Funduszu Dróg Samorządowych, 

Radni otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejsze posiedzenie.  

 Przewodniczący Rady, wobec braku pytań i uwag, poddał pod głosowanie jawne 

uchwałę przystąpienia do realizacji projektu pn. „Przebudowa ulic: Wąskiej, Spółdzielczej 

i Ogrodowej w Gródku” współfinansowanego ze środków pochodzących z budżetu Państwa 

w ramach Funduszu Dróg Samorządowych. 

Głosowało 13 radnych: 

za – 13, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0  
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 W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 

w sprawie przystąpienia do realizacji projektu pn. „Przebudowa ulicy Kolejowej 

w Waliłach-Stacji” współfinansowanego ze środków pochodzących z budżetu Państwa 

w ramach Funduszu Dróg Samorządowych, została podjęta. 

(Uchwała Nr X/92/19 Rady Gminy Gródek w sprawie przystąpienia do realizacji projektu pn. „Przebudowa ulicy 

Kolejowej w Waliłach-Stacji” współfinansowanego ze środków pochodzących z budżetu Państwa w ramach 

Funduszu Dróg Samorządowych., stanowi załącznik Nr 21 do niniejszego protokołu) 

 

Ad. 18 

 Przewodniczący Rady podał, że projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gródek na lata 2019 – 2022 

wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2019 – 2036, Radni otrzymali 

wraz z zaproszeniem na dzisiejsze posiedzenie.  

 Skarbnik Gminy Marta Popławska przedstawiła uzasadnienie merytoryczne 

omawianej uchwały wraz ze zmianami, które zostały naniesione, w związku z informacją, 

która wpłynęła dnia 18.09.2019 r. z Ministerstwa Finansów o zwiększeniu części oświatowej 

subwencji ogólnej na rok 2019. 

 Radna Monika Ratyńska zapytała czy ta kwota pokryje zobowiązania wynikające 

 z podwyżek przyznanym nauczycielom?  

 Skarbnik Gminy Marta Popławska odpowiedziała ze według obliczeń Szkoły 

Podstawowej w Gródku na podwyżki dla nauczycieli niezbędna jest kwota około 

101 000,00 zł,  natomiast kwota subwencji wynosi 88 512,00 zł. Na podwyżki nauczycielom 

zatrudnionym w Samorządowym Przedszkolu nie otrzymujemy subwencji, ponieważ jest 

finansowane całkowicie ze środków własnych gminy, a podwyżki również musiały zostać 

przyznane. 

 Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne uchwałę w sprawie zmiany 

uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gródek na lata 

2019 – 2022 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2019 – 2036. 

Głosowało 13 radnych: 

za – 11, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0  
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 W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 

w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Gródek na lata 2019 – 2022 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 

2019 – 2036 została podjęta. 

(Uchwała Nr X/93/19 Rady Gminy Gródek w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Gródek na lata 2019 – 2022 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2019 – 2036 

oraz Informacja sporządzona przez Skarbnika Gminy Gródek stanowią kolejno załącznik Nr 22 i 23  

do niniejszego protokołu) 

 

Ad. 19 

 Przewodniczący Rady, podał że projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Gródek na 2019 r., Radni otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejsze posiedzenie.  

 Skarbnik Gminy Marta Popławska. przedstawiła uzasadnienie merytoryczne 

omawianej uchwały wraz ze zmianami, które zostały naniesione, w związku z informacją, 

która wpłynęła dnia 18.09.2019 r. z Ministerstwa Finansów o zwiększeniu części oświatowej 

subwencji ogólnej na rok 2019. 

 Radna Małgorzata Popławska zapytała o dotację celową dla Powiatu Białostockiego 

na rehabilitację zawodową i społeczną osób niepełnosprawnych. 

 Skarbnik Gminy Marta Popławska wskazała, że dotacja celowa dotyczy 

dofinansowania warsztatów terapii zajęciowej w Nowej Woli. 

 Przewodniczący Rady, wobec braku pytań i uwag, poddał pod głosowanie jawne 

uchwałę w sprawie zmian w budżecie Gminy Gródek na 2019 r. 

Głosowało 13 radnych: 

za – 13, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0  

 W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 

w sprawie zmian w budżecie Gminy Gródek na 2019 r, została podjęta. 

(Uchwała Nr X/94/19 Rady Gminy Gródek w sprawie zmian w budżecie Gminy Gródek na 2019 r. 

oraz Informacja sporządzona przez Skarbnika Gminy Gródek, stanowią kolejno załącznik Nr 24 i 25  do niniejszego 

protokołu) 
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Ad. 20 

 Przewodniczący Rady poinformował, że Sprawozdanie z wykonania budżetu  

za I półrocze 2019 r. (zarządzenie Nr 63/19 Wójta Gminy Gródek z dnia 29 sierpnia 2019 r. 

w sprawie przedstawienia informacji o przebiegu wykonania budżetu gminy za pierwsze 

półrocze 2019 r. oraz z wykonania planów finansowych samorządowych instytucji kultury), 

Radni otrzymali w ustawowym terminie. 

 Skarbnik Gminy poinformowała, że przedmiotowe zarządzenie zostało omówione 

podczas posiedzenia Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Rady Gminy Gródek. 

Przepisy ustawy o samorządzie gminnym oraz ustawy o finansach publicznych nakładają 

na Wójta obowiązek przedłożenia Radzie Gminy oraz Regionalnej Izbie Obrachunkowej 

informacji o wykonaniu budżetu Gminy, informacji o kształtowaniu się wieloletniej 

prognozy finansowej oraz informacji o wykonaniu planów finansowych samorządowych 

instytucji kultury Gminy za I półrocze 2019 r.  

 Przewodniczący Rady zwrócił się do Radnej Anny Petelskiej, zastępującej 

Przewodniczącego Komisji Grzegorza Borkowskiego o przedstawienie opinii.  

Radna Anna Petalska poinformowała, że przedmiotowe zarządzenie zostało 

pozytywnie zaopiniowane przez członków komisji. 

(Zarządzenie Nr 63/19 Wójta Gminy Gródek z dnia 29 sierpnia 2019 r. w sprawie przedstawienia informacji 

o przebiegu wykonania budżetu gminy za pierwsze półrocze 2019 r. oraz z wykonania planów finansowych 

samorządowych instytucji kultury, stanowi załącznik Nr 26 do niniejszego protokołu) 

 

Ad. 21 

 Przewodniczący Rady poinformował, że Sprawozdanie Komunalnego Zakładu 

Budżetowego z wykonania budżetu za I półrocze 2019 r., Radni otrzymali 

wraz z zaproszeniem na dzisiejsze posiedzenie. 

 Kierownik Komunalnego Zakładu Budżetowego Mirosław Gryko przedstawił 

Sprawozdanie Komunalnego Zakładu Budżetowego z wykonania budżetu za I półrocze 

2019 r. 

 Wójt Gminy, w związku z informacją o zniszczeniu w wyniku burzy sprzętu 

elektronicznego, będącego w posiadaniu Komunalnego Zakładu Budżetowego, stwierdził 

że jeżeli kwota ubezpieczenia oszacowana przez ubezpieczyciela jest za mała w odniesieniu 

do faktycznie poniesionych strat, należy powołać biegłego i rozważyć wstąpienie na drogę 

sądową.  
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 Przewodniczący Rady, w związku z nie wniesieniem przez Radnych uwag 

do przedmiotowego sprawozdania stwierdził, tym samym, że zostało przyjęte. 

(Sprawozdanie Komunalnego Zakładu Budżetowego z wykonania przychodów i kosztów za okres od 1 stycznia 2019  

do 30 czerwca 2019 roku stanowi załącznik Nr 27 do niniejszego protokołu) 

 

Ad. 22 

  Przewodniczący Rady poinformował, że Informacja o stanie opieki zdrowotnej 

na terenie Gminy, Radni otrzymali na dzisiejsze posiedzenie. Przedmiotowa informacja, 

została również przedstawiona na posiedzeniu Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw 

Społecznych. 

 Przewodnicząca Komisji Oświaty Kultury, Sportu i Spraw Społecznych Katarzyna 

Rogacz, przedstawiła dodatkowo Sprawozdanie z działalności Ośrodka Zdrowia w Gródku 

w okresie styczeń-sierpień 2019 r. 

 Przewodniczący Rady zwrócił się do Dyrektora Szkoły Podstawowej w Gródku 

z pytaniem o zasadność utworzenia w szkole gabinetu stomatologicznego. 

 Dyrektor Szkoły Podstawowej w Gródku Anna Grycuk odpowiedziała, że gabinety 

stomatologiczne, znajdujące się na terenie gminy są w stanie zapewnić opiekę zdrowotną 

dzieciom i nie ma potrzeby tworzenia nowego gabinetu na terenie szkoły, z uwagi na koszty. 

 Przewodnicząca Komisji Oświaty Kultury, Sportu i Spraw Społecznych Katarzyna 

Rogacz, poinformowała, że na ostatnim posiedzeniu komisji odbyło się spotkanie z osobami 

chcącymi otworzyć ponownie gabinet rehabilitacji w Gródku. 

 Wójt Gminy, zwrócił uwagę, że należy zastanowić się czy zaproponowana przez 

wnioskodawców formuła działania gabinetu jest zgodna z oczekiwaniami mieszkańców, 

bowiem usługi byłyby świadczone odpłatnie. Naszym celem powinno być pozyskanie 

podmiotu, który byłby w stanie świadczyć usługi nieodpłatnie w ramach kontraktu zawartego 

z NFZ. 

 Radna Dorota Popławska zwróciła się z pytaniem do Kierownika KZB czy istnieje 

możliwość obniżenia kosztów ogrzewania budynku, w którym ewentualnie prowadzony 

byłby gabinet rehabilitacji, bowiem osoby zainteresowane jego prowadzeniem, stwierdziły 

że koszty z tego tytułu są zbyt wysokie. 

 Radny Jerzy Gryc, dodał że przewidywana cena za ogrzewanie budynku jest barierą, 

która może storpedować inicjatywę uruchomienia gabinetu. 
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 Kierownik KZB Mirosław Gryko odpowiedział, że nie jest w stanie podać dokładnej 

ceny za ogrzewanie, ponieważ jest to zależne od ilości pobieranej energii cieplnej. Cena jest 

zależna od powierzchni budynku. W latach wcześniejszych cena ogrzewania była 

rozdzielona na kilku odbiorców, stąd też koszt dla pojedynczego odbiorcy był niższy.  

 Radny Janusz Michał Cimochowicz stwierdził, że należy zorganizować spotkanie 

w mniejszym gronie i ponownie przedyskutować ten temat. 

  Przewodniczący Rady, w związku z nie wniesieniem przez Radnych uwag 

do przedłożonej informacji stwierdził, że tym samym informacja została przyjęta. 

 

Ad. 23 

 Przewodniczący Rady podał, że Informacja o ochronie przeciwpożarowej na terenie 

gminy Gródek w 2019 r., Radni otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejsze posiedzenie.  

 Przewodniczący Rady odczytał pismo Związku Ochotniczych Straży Pożarnych RP 

Zarząd Gminny, dotyczące podwyżek wysokości ekwiwalentu pieniężnego za udział 

w szkoleniach pożarniczych członków straży pożarnej. 

 Radni nie wnieśli uwag do przedłożonej informacji. 

 Radna Monika Ratyńska poinformowała, że strażacy z Załuk, również zgłaszali jej 

ten problem. Szkolenia często organizowane są w dni powszednie, a osoby biorące w nich 

udział nie pobierają z tego tytułu wynagrodzeń, w związku z tym duża część strażaków 

rezygnuje z udziału  w szkoleniach. 

 Wójt Gminy Wiesław Kulesza stwierdził, że podwyżki będą brane pod uwagę przy 

planowaniu budżetu w przyszłym roku 

 

Ad. 24 

 Radna Małgorzata Popławska, wniosła o modernizację ulicy Błotnej i Zamkowej 

oraz o oświetlenie w uliczkach odchodzących od ulicy Błotnej i Zamkowej. 

 Wójt Gminy poinformował, że wniosek zostanie rozpatrzony na etapie opracowywania 

budżetu. W gestii radnych pozostanie ostateczna decyzja w sprawie ujęcia w budżecie w/w 

zadania inwestycyjnego. 
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 Radny Mirosław Nos, w związku z odpowiedzią Wójta, zawnioskował o zwołanie 

wspólnego posiedzenia komisji, na którym między innymi omówione byłyby przyszłoroczne 

zadania inwestycyjne. 

 Radna Iwona Kalinowska, zgłosiła potrzebę uregulowania studzienek na ulicy Pięknej 

i Krótkiej w Waliłach-Stacji. 

 Radny Andrzej Wysocki zawnioskował o wykonanie wiatrołapu w Przedszkolu 

Samorządowym w Gródku. 

 Wójt Gminy poparł wniosek Radnego Mirosława Nosa. Zadeklarował jednocześnie 

podjęcie działań zmierzających do uregulowania studzienek. Natomiast kwestia wiatrołapu 

będzie rozważana na etapie opracowania budżetu n rok 2020.  

 

Ad. 25 

 Radna Katarzyna Rogacz poinformowała zebranych, że w zorganizowanym przez  

Kurier Poranny konkursie „Mistrzowie Agro”, Pani Anna Kulesza została sołtysem roku 

w powiecie białostockim, a Pani Iwona Bilkiewicz zajęła drugie miejsce. Ponadto sołectwo 

Kołodno zajęło pierwsze miejsce, a na trzecim miejscu uplasowało się sołectwo Wiejki, zaś 

lokalne Koło Gospodyń Wiejskich zajęło 3 miejsce. 

 Sołtys Sołectwa Radunin Janusz Werpechowski, zwrócił uwagę, że ogromne dęby 

rosnące przy drodze w Raduninie stanowią zagrożenie i zaapelował do Wójta Gminy 

o podjęcie działań mających na celu poprawę bezpieczeństwa na tym odcinku drogi. Ponadto 

zauważył, że ciężki sprzęt poruszający się po drodze za wsią, powoduje niszczenie jej 

nawierzchni, w związku z tym zgłosił wniosek o naprawę drogi przynajmniej poprzez jej 

wyrównanie i utwardzenie. Poinformował również, ze rzeka w okolicach Radunina jest 

zarośnięta, co powoduje zalewanie okolicznych łąk. Czy w związku z tym Gmina podejmie 

jakieś działania? 

 Radny Mirosław Nos, w nawiązaniu do wypowiedzi Sołtysa w sprawie rzeki, zwrócił 

uwagę, że część rzeki Supraśl przepływa przez obszar Natura 2000 w związku z czym 

ingerencja człowieka w regulację jej biegu jest ograniczona. 

Wójt Gminy odnosząc się do wystąpienia Sołtysa Radunina, poinformował że podjęte 

zostaną w miarę możliwości działania, zmierzające do poprawy bezpieczeństwa na drodze 

jak również naprawy jej nawierzchni. Jednocześnie zwrócił uwagę, że Wody Polskie 
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są zarządcą wód, a tym samym do nich należy utrzymanie rzek we właściwym stanie.  

Tym nie mniej zadeklarował gotowość pomocy przy sformułowaniu pisma do Wód Polskich. 

 Sołtys wsi Dzierniakowo Halina Gogiel poprosiła o informację do kogo należy 

obowiązek usunięcia ściętych konarów drzew wzdłuż linii energetycznej. 

 Wójt Gminy odpowiedział, że wystąpi do PGE z wnioskiem o uprzątnięcie terenu pod 

liniami energetycznymi. 

 

Ad.  26 

 Przewodniczący Rady poinformował, iż radni nie zgłosili żadnych uwag, 

ani uzupełnień do udostępnionego na stole protokolanta protokołu z IX Sesji Rady Gminy 

Gródek. W związku z powyższym  poddano pod głosowanie przyjęcie protokołu „Kto jest 

„za” przyjęciem protokołu Nr IX/19 Sesji Rady Gminy z dnia 13 sierpnia 2019 r.?” 

Głosowało 12 radnych: 

za – 12, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0 

 W oparciu o wyniki przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, 

że protokół z IX Sesji Rady Gminy został przyjęty, a następnie zostanie podpisany. 

 

Ad. 27 

 Przewodniczący Rady oznajmił, że porządek obrad X Sesji Rady Gminy został 

wyczerpany. 

 Wobec wyczerpania porządku obrad podziękował radnym oraz wszystkim uczestnikom 

sesji, a następnie zamknął obrady stwierdzając „ Zamykam obrady X Sesji Rady Gminy 

Gródek”. 

 Sesja Rady Gminy zakończyła się o godzinie 14:35. 
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Integralną część protokołu stanowią załączniki wymienione poniżej: 

1. Projekt porządku obrad; 

2. Lista obecności radnych; 

3. Lista obecności sołtysów; 

4. Lista obecności zaproszonych gości; 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym; 

6. Opinia Zespołu Opiniującego kandydatów na ławników; 

7. Uchwała Nr X/82/19 Rady Gminy Gródek w sprawie powołania Komisji Skrutacyjnej 

do przeprowadzenia głosowania w wyborach ławników na kadencję 2020-2023; 

8. Uchwała Nr X/83/19 Rady Gminy Gródek w sprawie ustalenia regulaminu głosowania 

w wyborach ławników na kadencję 2020 – 2023 dla Sądu Okręgowego w Białymstoku; 

9. Protokół z ustalenia wyników głosowania w wyborach ławników na kadencję 2020-2023 dla 

Sądu Okręgowego w Białymstoku sporządzony na X Sesji Rady Gminy Gródek  

w dniu 19 września 2019 r.; 

10. Karty do głosowania; 

11. Uchwała Nr X/84/19 Rady Gminy Gródek w sprawie wyboru ławników na kadencję 2020 – 

2023 dla Sądu Okręgowego w Białymstoku; 

12. Uchwała Nr X/85/19 Rady Gminy Gródek w sprawie ustalenia regulaminu głosowania 

w wyborach   ławników na kadencję 2020 – 2023 dla Sądu Rejonowego w Białymstoku; 

13. Protokół z ustalenia wyników głosowania w wyborach ławników na kadencję 2020-2023 dla 

Sądu Rejonowego w Białymstoku sporządzony na X Sesji Rady Gminy Gródek w dniu  

19 września 2019 r.; 

14. Karty do głosowania; 

15. Uchwała Nr X/86/19 Rady Gminy Gródek w sprawie wyboru ławników na kadencję 2020 – 

2023 dla Sądu Rejonowego w Białymstoku; 

16. Uchwała Nr X/87/19 Rady Gminy Gródek w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania 

nauczycieli zatrudnionych w placówkach prowadzonych przez Gminę Gródek; 

17. Uchwała Nr X/88/19 Rady Gminy Gródek w sprawie wyrażenia zgody na zamianę 

nieruchomości; 

18. Uchwała Nr X/89/19 Rady Gminy Gródek w sprawie pozbawienia statusu pomnika przyrody; 

19. Uchwała Nr X/90/19 Rady Gminy Gródek w sprawie przystąpienia do realizacji projektu 

współfinansowanego ze środków pochodzących z budżetu Unii Europejskiej w ramach 

Programu współpracy INTERREG V-A Litwa – Polska. 

20. Uchwała Nr X/91/19 Rady Gminy Gródek w sprawie przystąpienia do realizacji projektu pn. 

„Przebudowa ulic: Wąskiej, Spółdzielczej i Ogrodowej w Gródku” współfinansowanego 

ze środków pochodzących z budżetu Państwa w ramach Funduszu Dróg Samorządowych; 

21. Uchwała Nr X/92/19 Rady Gminy Gródek w sprawie przystąpienia do realizacji projektu pn. 

„Przebudowa ulicy Kolejowej w Waliłach-Stacji” współfinansowanego ze środków 

pochodzących z budżetu Państwa w ramach Funduszu Dróg Samorządowych; 

22. Uchwała Nr X/93/19 Rady Gminy Gródek w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gródek na lata 2019 – 2022 wraz z prognozą kwoty 

długu i spłat zobowiązań na lata 2019 – 2036; 

23. Informacja sporządzona przez Skarbnika Gminy Gródek; 

24. Uchwała Nr X/94/19 Rady Gminy Gródek w sprawie zmian w budżecie Gminy Gródek 

 na 2019 r.; 

25. Informacja sporządzona przez Skarbnika Gminy Gródek; 

26. Zarządzenie Nr 63/19 Wójta Gminy Gródek z dnia 29 sierpnia 2019 r. w sprawie 

przedstawienia informacji o przebiegu wykonania budżetu gminy za pierwsze półrocze 2019 r. 

oraz z wykonania planów finansowych samorządowych instytucji kultury; 

27. Sprawozdanie Komunalnego Zakładu Budżetowego z wykonania przychodów i kosztów za 

okres od dnia 1 stycznia 2019 r. do 30 czerwca 2019 roku; 

28. Informacja o stanie opieki zdrowotnej na terenie Gminy; 

29. Sprawozdanie z działalności Ośrodka Zdrowia w Gródku w okresie styczeń-sierpień 

2019 r. 



22 

 

30. Informacja o ochronie przeciwpożarowej na trenie gminy Gródek w 2019 r.; 

31. Potwierdzenie odbioru materiałów przez radnych; 

32. Imienny wykaz głosowań przez radnych; 

33. Nagranie z obrad X Sesji Rady Gminy Gródek.  
 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

       

       

Przewodniczący Rady 

                 Protokołowała    

  Wieczysław Gościk         

           Katarzyna Anchimowicz 

  

 


